
Referat fra udvalgsmøde i AGHU 
 17. april 2024  

Fjelsted Skov 

Til:   
Lokalforeningerne,  09.06.2024 
Landsudvalgsmedlemmer, 
Postansvarlige 
HB 

 

Deltagere: Jim Hempel (JH), Morten J. Hansen (MH), Emily Kew (EK), Bent Blom Larsen (BBL). Dorte Dabelsteen (DD) 
HB kontakt. 
Afbud: Ingen  
 
Hoopers – hvordan går det: 
De første konkurrence kommer nu med åbne klasser. For at få flere til at lave konkurrencer, sender EK en opfordring 
til kredse, lokalforeninger og dommere, og udarbejder en konkurrencehåndbog. 
HB spørges om muligheden for at have Hoopers med til DcH DM 2025 for at fremme sporten i DcH – evt. dispensation 
fra blandt andet kravet om konkurrencer i minimum 5 kredse. 
Efterfølgende har AGHU erfaret, at HB ikke vil imødekomme dette. 
 
Udvidelse af AGHU med 1 Hoopers person: 
Udvalget ønskes udvidet med Kirsten Juul Nielsen og JH søger om budgetudvidelse hertil. 
Det er efterfølgende imødekommet af HB. 
 
Ændringer i mailadresser: 
I forlængelse af ændringen af udvalgets navn til AGHU, har udvalget fået nye mailadresser: 
Agility@DcH-Danmark.dk 
Hoopers@DcH-Danmark.dk 
 
Handlingsplaner for AGHU: 
Hoopers skal indarbejdes handlingsplanerne – JH kommer med forslag. 
 
Status på løbslicens: 
Det er tidligere vedtaget, at ikke DcH-medlemmer fremover skal betalte løbslicens for at stille op til agilitykonkurren-
cer i DcH. 
JH tager en drøftelse med Klubmodul om løsninger på dette. 
Skal måske også indføres for Hoopers. 
 
Fælles dommerseminar DcH/DKK på Fjeldsted 30. november: 
Dommerseminaret er med i AGHU’s budget for 2024. 
MJH sørger for, at der sendes invitation. 
 
Dommere til DcH DM 2024: 
Udvalget havde en drøftelse omkring dommervalg. 
 
Økonomi generelt: 
Det er ret vanskeligt at følge op på økonomien, da der ikke er budgettal i Klubmodul. 
JH spørger Anita til fællesmødet. 
 
 
 

Agilityudvalget 
Sekretær Bent Blom Larsen, Skovvænget 7, Bisserup, 4243 Rude 
Tlf.: 20120639 • bent@blomlarsen.dk 
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Eventuelt: 
Det er lidt problematisk, at Hoopers beregnerprogram ikke kan afvikles på Apple-maskiner, da der er udviklet som en 
app. 
JH tager en snak med Stig om dette til fællesmødet. 
 
 

 


